
Dagsorden samt referat 

Tirsdag d.12.december 2018 kl. 19.00 til 21.30 
 
 

Deltagere: 
Medlemmer institution: 
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 
 
Medlemmer forældresiden: 
Brian Jensen, formand 
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 
Mette Hoff, forældrerepræsentant 
Jesper Iversen, forældrerepræsentant 
Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 
Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 
Mette Harder, forældrerepræsentant 
 
 
Afbud fra: 
Iben Schneevoigt, suppleant 
Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 
 

  
 

 
 

Emne Hvem tid Referat 
 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat og punkter til 
eventuelt 

Formand  Godkendt 

2. Elevrådet (15 minutter) 
Stella 

Stella  Juleklippedag 
Nogle fik lov at gå, andre måtte blive. Almindelig 
undervisning denne dag fungerer ikke. 
 
Skolefest 
Top tre af de is der bliver solgt 
Boden til issalg mere lukket, så de, der passer boden 
fra elevrådet har rum til at passe den. 
 
Bandebane 
Turnering i samarbejde med trivselslederne 
 
Legepakker 
Pakke til hver klasse med legeting. 
Søg evt. penge fra skolemælkfond. 
 
Indepauser 
3-6.kl ønske om indefrikvarter. 
 
Målene 
Obs på at nogle hænger i nettet- ødelægger målene 
tages op til morgensamling 
 



Cykler 
Obs på at nogle tænder lygter- tages op til 
morgensamling 
 
Børnebyråd 
Arbejde med arrangementer. 
 
Skolemad 
Inge indkalder Karen samt elevrådsrep. til opsamling 
på undersøgelser. 
 

Meddelelser fra skoleleder, dagtilbudsleder, 
medarbejderrepræsentanter og formand  

 30 Lars, skoledelen: 
Klyngesamarbejde: Afventer retningslinjer i forhold til 
prøve i håndværk/design inden yderligere 
møderække. 
 
Nytårskur: 9.januar - sidst på eftermiddagen, 
arrangement for skolens samarbejdspartnere. 
 
Samarbejde med Sund By- trivselsgrupper for børn 
med ondt i livet. Malene, inklusionsvejleder samt 
Peter, præsten- frivillig- etableret et samarbejde 
omkring disse grupper. Udbydes denne gang for børn 
på mellemtrinnet. 
 
Inge, børnehavedelen: 
Ændring i sammensætning af personale. 
Færre medarbejdere efter jul. 
 
Ændringer i organisering i hverdagen, 
 
Lissy, medarbejderrep skoledelen:. 
Trivsel blandt medarbejdere.En fremhævelse af at 
man ikke skal slås på sit arbejde, LS personalemøde. 
 
Opdatering Min udd. 
 
Forventningspapirer til klasserne - omformes til 
klasserne. 
 
Uderummet gjort mindre. 
 
Mette, medarbejderrep. børnehave: 
Eftermiddagsorganisering fungerer. 
Udfordret mht sygemeldingerne 
 
Formanden: Afventer afholdelse af møder i 
klyngesamarbejdet. 
 

Drøftelse af lejrskoler fremadrettet 
 

LS  Drøftet på personalemøde: 
Prioriteringen af disse fra personalet: 
 
Ønske om at bibeholde Vingsted 3.-4.klasse 
 
Fremadrettet ønske om éndagstur med overnatning 
for 5.-6.klasse 
 
Argumenter ind i afskaffelse af lejrskoler: 

- økonomi - det væsentligste parameter 
- en forsigtig vurdering vil være at en lejrskole 

“koster” ca. 6 lektioner pr. uge  



- Planlægningen af lejrskoler er meget 
tidskrævende-lærertid 

 
Udtalelser omkring at det er ærgerligt, hvis der ikke 
skal være lejrskoler. 
 
Opmærksomhed på at de penge der er samlet ind 
bliver benyttet til børnene. 
 
Vi skal have skabt en ny model for lejrskole- stadig 
lejrskole-blot en anden tidsramme. 
Der udarbejdes nye principper for lejrskole. 
Gerne med forældreinvolvering, således at der kan 
være mere end én overnatning. 
Skolen udarbejder et forslag.Bestyrelsen tager stilling 
til dette på kommende møde. 
 
3.+4.klasse Vingsted- én overnatning 
5.+6.klasse skal på lejrtur. 
 

Økonomi i Skole og Børnehus LS 
IM 

 Orientering 
Skoledel: Overskud indeværende år.  
Arbejder på samme bemanding i kommende skoleår. 
Økonomien fra skoleåret 2019/20 ser anstrengt ud. 
 
Børnehave & vuggestue: Afslutter året i underskud- 
dog med afdragelse på underskud fra tidligere år. 
Økonomien hænger som udgangspunkt sammen i 
2019. 
 
Væsentlige noter tilføjes 

Temaer fra Børne og skoleudvalget   At Børne- og Uddannelsesudvalget går i dialog med skolebestyrelser 
om initiativer, der kan få flere børn til at gå eller cykle til og fra 
skole. 
Baseline på hvor mange børn der cykler og går til og fra skole. 

 

At de enkelte skolebestyrelser skal forholde sig til en røgfri 
skoledag. Emnet skal desuden drøftes i Horsens Uddannelsesråd. 
Dette punkt finder vi ikke relevant for Nim skole & børnehus. 

 

 

Hver enkelt skolebestyrelse skal forholde sig til og udarbejde 
retningslinjer for brugen af mobiltelefoner i skoletiden. 
- Dette punkt tages op på personalemøde, efterfølgende på 
bestyrelsesmøde og efterfølgende i elevrådet. 

  
Kursusdag for skolebestyrelse  Lars  Fremtidens skole-hjem-samarbejde 

  
Opfordring til at nogle fra bestyrelsen tager afsted. 
Lørdag d.16.marts i Silkeborg 
Der samles op på dette punkt ved kommende møde. 

Organisering af dagplejen, beslutning. Inge  Fortsætter som tidligere. Vores ene dagplejer benytter 
børnehuset som gæstepleje 
Bestyrelsen anbefaler at vi fortsætter. 

status på skolens indsatsområder 2018-19   Orientering 
 

EVT:    
Skolemad   Hvor meget mad bliver der smidt ud? 

Blev drøftet under Elevråd. 
 

Punkter til kommende møde - SFO:    
 


